
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Αθήνα, 06/06/2025 
 
Της:           Ασημακοπούλου Σοφίας – Χάιδως, Βουλευτού Β’ Πειραιώς   

ΠΡΟΣ:           Τον κ. Υπουργό Υγείας                 

ΘΕΜΑ:   «Κρίσιμα ζητήματα για τη λειτουργία του Νοσοκομείου   
Ζακύνθου» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το ζήτημα της λειτουργίας του Γενικού Νοσοκομείου Ζακύνθου έχει αναδειχθεί 

ως κρίσιμο θέμα, με σοβαρές καταγγελίες για ελλείψεις προσωπικού, 

καθυστερήσεις στα ραντεβού και αμφιλεγόμενες πρακτικές ορισμένων 

γιατρών. Σύμφωνα με μέλη του Δ.Σ. του Συλλόγου Εργαζομένων, το 

νοσοκομείο, χρειάζεται ενίσχυση σε νοσηλευτικό προσωπικό και στα 

εργαστήρια. Η Παθολογική κλινική, χρειάζεται άμεση ενίσχυση, αλλιώς θα 

κλείσει. Επίσης, είναι άμεση  η ανάγκη δημιουργίας Ογκολογικού Τμήματος, 

ώστε οι ασθενείς με καρκίνο, να μην αναγκάζονται να μετακινούνται εκτός 

Ζακύνθου για θεραπείες. Επιπλέον, διατυπώθηκαν καταγγελίες για γιατρούς 

του νοσοκομείου, που φέρονται να εξυπηρετούν ιδιωτικούς ασθενείς εντός του 

δημόσιου νοσοκομείου, μη τηρώντας τη σειρά προτεραιότητας, με 

αποτέλεσμα, να καθυστερούν, ακόμη και μήνες, προγραμματισμένα 

ραντεβού.   

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει το Υπουργείο για την άμεση ενίσχυση του 

νοσοκομείου με ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό; 
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2. Υπάρχει σχέδιο για τη βελτίωση της διαδικασίας προγραμματισμού των 

ραντεβού, ώστε να μειωθούν οι μεγάλες καθυστερήσεις; 
3. Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε να δημιουργηθεί Ογκολογικό Τμήμα στο 

Νοσοκομείο Ζακύνθου, ώστε οι ασθενείς με καρκίνο, να μην αναγκάζονται 

να μετακινούνται εκτός Ζακύνθου για θεραπείες; 

4. Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε να διερευνηθούν οι καταγγελίες που 

αφορούν στην παράκαμψη της προτεραιότητας των προγραμματισμένων 

ραντεβού, λόγω παροχής ιδιωτικού έργου εντός του νοσοκομείου; 
5.  Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε να μειωθούν οι χρόνοι αναμονής των 

προς εξέταση ασθενών, μέσω των προγραμματισμένων ραντεβού; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 
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